
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XLIII
Sesja w dniu 12 sierpnia 2022 
Obrady rozpoczęto 12 sierpnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:29 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacja nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno ci obrad.ś

2. Informacja nt. porz dku obrad.ą

3. Informacja nt. dzia alno ci Burmistrza w okresie mi dzysesyjnym.ł ś ę

4. Podj cie uchwa  w sprawie:ę ł

a) ponownego  wynaj cia oraz wydzier awienia nieruchomo ci gruntowychę ż ś
b) wyra enia zgody na wniesienie wk adu pieni nego do Zak adu Us ug Komunalnych wż ł ęż ł ł  Margoninie 
spó ka zł  ograniczon  odpowiedzialno ci  zą ś ą  siedzib  wą  Margoninie z przeznaczeniem na podwy szenie ż
kapita u zak adowego ił ł  obj cie udzia ów wę ł  podwy szonym kapitale zak adowym spó kiż ł ł
c) zmiany uchwa y Nr XXXIV/394/2017 Rady Miasta ił  Gminy Margonin z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie okre lenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zaj  nauczycieli iś ęć  udzielania 
obni ek wż  szko ach ił  placówkach prowadzonych przez Miasto i Gmin  Margoninę
d) zaj cia stanowiska dotycz cego propozycji Komisji Nazw Miejscowo ci ię ą ś  Obiektów Fizjograficznych 
dotycz cych nazw miejscowo ci Witkowice ią ś  Próchnowo-Du e Osadyż
e) zmiany uchwa y bud etowej na rok 2022ł ż
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026
5. Zako czenie sesji.ń

Głosowano w sprawie:
Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Informacja nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) ponownego  wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych
J.Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Jolanta Zmudzińska - Mam pytanie, czy to są dla czy to są jakieś nowe wynajęcia, czy są to są 
ponowne? 
- Jerzy Staniewski - W pkt czwartym, to jest rozumiem ulica Kasprowicza. Takie pytanie, za rok będą 
tam z Polskiego Ładu kładzione chodniki, czy to ma sens teraz wydzierżawiać?

Proszę Państwa, mikrofony. Bo żeby się to nagrywało. Proszę naprawdę używać mikrofonu, a taka 
dyskusja, sobie rozmawiamy tutaj.

I tutaj jeszcze też w tym, że tak powiem, planie sytuacyjnym Próchnowa, jak rozumiem jest stare 
wydzierżawienie. Tutaj chyba jest błąd. Bo tutaj jest zaznaczony garaż, który jest obok, ale z tego co mi 
się wydaje według moich wiadomości obok tego budynku gospodarczego na działce 118 jest garaż taki 
dwustanowiskowy. I o to chyba chodzi. Część jest na działce tej należącej do, że tak powiem, wspólnoty 
a część wystaje na części gminnej, nie?

Głosowano w sprawie:
ponownego  wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XLIII/416/2022 stanowi załącznik nr 4 do Protokołu

b) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych 
w Margoninie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Margoninie z przeznaczeniem 
na podwyższenie kapitału zakładowego i objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 



spółki
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Usług Komunalnych w Margoninie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Margoninie z przeznaczeniem na podwyższenie 
kapitału zakładowego i objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XLIII/417/2022 stanowi załącznik nr 5 do Protokołu

c) zmiany uchwały Nr XXXIV/394/2017 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli i udzielania 
obniżek w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Jolanta Zmudzińska - Ja chciałabym zapytać, co będzie należało do obowiązków właśnie tego 
pedagoga? Czy on będzie się zajmował? 

- D. Gurzyńska - to jest odgórnie ustalone stanowisko przez Ministerstwo Edukacji Narodowej. Nie 
umiem teraz odpowiedzieć na to pytanie. Tam jest praca głównie z dziećmi z orzeczeniami o potrzebie 
kształcenia specjalnego.

- Jolanta Zmudzińska - Czyli zajęcia normalnie będą prowadzone przez nauczycieli, tak jakby…

- D. Gurzyńska - Jest określone, jakie pedagog specjalny musi posiadać określone kwalifikacje, musi 
mieć  ukończone  studia  wyższe  magisterskie  z  pedagogiki  specjalnej.  Tam  są  przepisy  przejściowe, 
nauczyciele muszą ukończyć te kwalifikację do końca sierpnia 2026 roku, muszą się dostosować. Tu 
głównie chodzi zajęcia z rewalidacji,  z resocjalizacji  oligofrenopedagogika,  edukacja i  terapia osób z 
zaburzeniami  ze  spektrum  autyzmu.  Pedagogika  resocjalizacyjna,  czyli  wszystkie  te  zajęcia,  przede 
wszystkim z dziećmi posiadającymi orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego. 

- Maria Miler - Ja mam podobne pytanie. Czy to będzie coś w rodzaju, może pamięta pani, czy to będzie 
coś w rodzaju nauczyciela wspomagającego i czy w związku z tym będzie zatrudniona nowa osoba,czy 
ktoś z kadry już w tej chwili obecnej?

-  D.  Gurzyńska  -A tego to  nie  powiem. To jest  jeszcze  w kwestii  jeszcze  aneksu do projektu tego  
majowego,  który  ma obowiązywać od 1 września.  Są  w trakcie,  to  dyrektorzy  tutaj  zawiadują tymi 
projektami.  Każdy  organ  prowadzący  musi  jakby  spełnić,  jeśli  chodzi  o  zatrudnienie  pedagoga, 
psychologa i tego specjalisty z zakresu pedagogiki specjalnej. I tak np. na naszej gminie przypada 6,3, to  
jest takie minimum, 6,3 etatu, gdzie o 0,25 tej liczby musi przypadać na psychologa i 0,25 na pedagoga 
specjalnego. Może być więcej oczywiście, w zależności od potrzeb szkoły.



- Maria Miler - Ja jeszcze przepraszam, ale nie doczytałam, czy te 22 godziny to jest...Tygodniowo. Pełny 
wymiar czasu pracy na szkołę?

- D. Gurzyńska - Nie, etat. Ktoś może być zatrudniony w jednej szkole np. 10/22, w innej szkole może 
być 5/22. W zależności potrzeb.

- Maria Miler - Te godziny dotyczą szkoły w Lipinach, Radwankach....właśnie o to mi chodzi.

- D. Gurzyńska - Nie, określamy pensum, czyli  tak jak nauczyciel np.  edukacji  wczesnoszkolnej ma 
pensum 18 godzin z Karty. To jest określone w Karcie. A 22 godziny minimum musi wynosić pensum 
np. tego nauczyciela psychologa, pedagoga specjalnego. I Rada Gminy jest kompetentna, żeby to pensum 
ustalić.  
-  Jolanta  Zmudzińska (Ad Vocem) -  Ja jeszcze mam pytanie odnośnie szkół  naszych w Lipinach w 
Radwankach. Jak tam będzie sprawa wyglądała, czy też będą zasilane taką osobą?To będzie 1 osoba w 
naszej gminie?

- D. Gurzyńska - o nie ma różnicy, jaka szkoła czy w Lipinach czy w Radwankach. Po prostu wszędzie 
jest obowiązek zatrudnienia.

- Jerzy Staniewski - Czyli jak rozumiem, to dotyczy osoby, która świadczy pracę, a nie szkoły. Tak to 
rozumiem, tak? Że nauczyciel, który pracuje, on ma pensum 22 i nie ważne czy on pracuje w Margoninie 
czy w Lipinach.

- D. Gurzyńska - Nieważne. Dla organu prowadzącego, którym jest gmina Margonin.

- Burmistrz - Problem może polegać na tym, bo to ministerstwo daje różne zadania, ale skąd tych ludzi 
wziąć. Bo nie ma fachowców tylu, powiedzmy, psychologów, pedagogów, ludzi, którzy muszą spełniać 
te wymagania, żeby to stanowisko pełnić. Raz. A dwa. Nie są zachęcające stawki szkołach, które by tych  
fachowców satysfakcjonowały. Bo oni pracują w różnych poradniach prywatnych itd. zarobią więcej. 
Także problem będzie jak mamy z nakaz z  góry zatrudnić osoby o odpowiednich kwalifikacjach do 
wykonywania  tych  potrzeb,  bo  tej  młodzieży  niestety  dysfunkcyjnej  jest  coraz  więcej,  różnych  tam 
orzeczeniach.  I  są  problemy,  jak najbardziej  trzeba im pomóc i  to  robić,  tylko właśnie  nie  ma tych 
fachowców tylu. I żeby każda szkoła nie tylko tu u nas w gminie, ale w powiecie,a już problem w dużych 
miastach,  żeby te szkoły wszystkie  obstawić.  Także tu będzie problem, czy my w ogóle,  dyrektorzy 
potrafią znaleźć osoby, które będą, które mają te czynności wykonać.

- Jerzy Staniewski - -Panie Burmistrzu, takie pytania jak wygląda to u nas na dzień dzisiejszy?

- Burmistrz - Na dzień dzisiejszy nie mamy tych osób. Mamy psychologa i pedagoga, może powinno być 
więcej. Oligofrenopedagogów nauczyciele porobili, ale konkretnie na to stanowisko, które teraz jest 
wymóg, nie ma.

- Jolanta Zmudzińska (Ad Vocem) - A jeszcze mam takie pytanie, ile osób jest, znaczy ile dzieci jest z 
taką dysfunkcją,które są objęte np. tym programem w naszej gminie. Nie chodzi o szkoły.

- D. Gurzyńska - Z orzeczeniami, 17 razem. Na tę chwilę, a wiadomo, że to jest zmienne

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXXIV/394/2017 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli i udzielania 
obniżek w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 



Uchwała Nr XLIII/418/2022 stanowi załącznik nr 6 do Protokołu

d) zajęcia stanowiska dotyczącego propozycji Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów 
Fizjograficznych dotyczących nazw miejscowości Witkowice i Próchnowo-Duże Osady
I. Wolniewicz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:

- Jerzy Staniewski - ale tak patrzę w treści uchwały nie mamy nic o Lipinach.

- I. Wolniewicz - Tak, bo tutaj w piśmie od komisji o przesłanie stanowiska rady co do propozycji 
komisji nazw w zakresie proponowanych zmian dotyczących tylko w miejscowości Witkowice oraz 
Próchnowo Duże Osady. Czyli te, które nie zostały zmienione i zmienione, a pozostałe pozytywne, tak 
jak tutaj, piszą w piśmie "znajdą zmianę w projekcie rozporządzenia z 1 stycznia 2023 roku.
- Mirosław Leśko - Mam pytanie, czy to tylko dotyczy zmiany nazw? Czy też będzie się wiązać ze 
zmianą okręgów wyborczych?

- I. Wolniewicz - Nie. To tylko zmiana nazwy w wykazie urzędowych nazw.

- Mirosław Leśko - Czy na przyszłość taka podpowiedź: nie byłoby dobrze zrobić zebrania w tych 
miejscowościach, gdzie będą zmiany tych nazw? 

- I. Wolniewicz - Były konsultacje przeprowadzone i właściwie nie chodzi o zmiany nazw. Tylko zmiany 
rodzaju nazw. Przedtem np. Adolfowo było częścią wsi Studźce, a zmieniono w ten sposób 
rozporządzenie, że teraz do części wsi nie można nadawać numerów porządkowych dla 
nieruchomości,więc dlatego była... 

-  Mirosław  Leśko  -  Czyli  u  nas  konsultacje  odbyły  się  też?  Były  konsultacje?  Nie  zostałem 
poinformowany. Rozumiem, ale na przyszłość dobrze by było zwołać przez sołtysa zebranie sołeckie  
i z mieszkańcami się spotkać,

- Andrzej Zmudziński - Chciałbym się dowiedzieć, co to jest komisja. Czy to jest gminna, czy jakaś jest 
powiatowa. Bo nic nie słyszałam o takich komisjach zmiany nazw miejscowości. To znaczy, że 
Witkowice mają być skreślone, tak?

- I. Wolniewicz - Jeszcze raz przypomnę, w grudniu 2021 na sesji był przedstawiony wniosek do ministra 
spraw wewnętrznych  o  zmianę  rodzaju  i  zniesienie  niektórych  urzędowych  nazw.  Tym się  zajmuje 
komisja  nazw  miejscowości  i  obiektów  fizjograficznych  w  departamencie  administracji  publicznej 
Ministerstwa  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji.  Ponieważ  te  wszystkie  nazwy  ogłoszone  są  w 
wykazie  nazw  miejscowości  i  ich  części  ogłoszonym  rozporządzeniem.  I  należało  zmienić  nazwy 
rodzajów miejscowości, gdyż dla części niektórych miejscowości i wsi nie można nadawać już numerów 
porządkowych  dla  nieruchomości.  A  u  nas  widniały  takie  miejscowości  jak  Adolfowo,  Karolinka, 
Klaudia,  Witkowice  były  częściami  wsi.  Teraz  nie  można  byłoby  dla  nich  nadać  numerów 
porządkowych.  Lipiny  widniały  jako  osada  leśna,  w  uzasadnieniu  jest  wszystko  wyjaśniono.  Lipiny 
widniały jako osada leśna, Krakowskie Osady jako część wsi Lipiny, Próchnowo Duże Osady jako osada, 
Nowe Miasto część wsi Margonin, Piaski część miasta Margonin, Rutki część miasta Margonin. I teraz ta 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmianę rodzaju nazw miejscowości z Adolfowo część wsi Studźce na 
Adolfowo Wieś, z Karolinka część wsi Lipiny na Karolinka Wieś. Klaudia część wsi Zbyszewice na 
Klaudia  Wieś.  Pozytywnie  również  zaopiniowała  zniesienie  urzędowych  nazw  miejscowości  Lipiny 
Osada Leśna, stąd Lipiny Wieś zostają, bo to była dodatkowo osada leśna, której właściwie u nas nie ma.  
Nowe Miasto część miasta Margonin też została zniesiona ta nazwa, Piaski część miasta Margonin i 
Rutki  część  miasta  Margonin  to  są  właściwie  części  miasta,  które  nie  widnieją  ani  w  urzędowych 
programach,  ani  w  kartotekach,  ewidencjach.  Nikt  się  tym  nie  posługuje.  Nie  ma  tam  nikogo 
zameldowanego. Dlatego tutaj  usunęliśmy te  miejscowości,  tylko Margonin.  Do tych dwóch komisja 
prosi o podjęcie stanowiska.

- Andrzej Zmudziński - Jeszcze jest taka wioska, co nikt nie mieszka - Orfela.

- I. Wolniewicz -Te muszą zostać, bo to są historyczne miejscowości.



-  Maria  Miler -  Ja mam jeszcze pytanie właśnie to o co chyba, o co pytał  pan przewodniczący. Te 
Krakowskie Osady, one zostają tak? Bo negatywnie zostały zaopiniowane jako część wsi Lipiny. I co do 
tego nie musimy zmieniać.

- I. Wolniewicz - Nie musimy, bo to już zostanie nie będzie usunięte. Tak tu wyjaśnili, stanowi punkt 
orientacyjny w mieście.
- Grzegorz Gręda - Ja chciałem odpowiedzieć tylko Mirkowi Leśko, że w takie ogłoszenia były Mirek 
powieszone. Ja jako sołtys dostałem były w tablicach ogłoszone, rozdawałam na pewno na każdą wioskę 
Było na pewno też w gazecie naszej. Jak ktoś dokładnie śledził to mógł to wychwycić. Ale to wtedy była 
też pandemia, bo możliwości zrobienia zebrania. Ale było na tablicach ogłoszeń na pewno.
-Jerzy Staniewski - Myśmy już nad tym dyskutowali, uchwalając uchwały 341 było to dosyć, że tak 
powiem, wyjaśnione kojarzy się kolonia. U nas, w naszym, że tak powiem, rejonie kolonie, to raczej nie. 
Bardziej właśnie jak osady. Kolonia tak jakoś u nas, tak głupio brzmi.

- I.  Wolniewicz  -Komisja  tutaj  zaproponowała,  Kolonia Wsi  Próchnowo.  żeby przyjąć nazwę Osady 
Duże,  żeby  funkcjonowała  tylko  Próchnowo.  Próchnowo  Duże  Osady,  miejscowość  stanowi  punkt 
orientacyjny.  Tak  wyjaśniają,  numeracja  porządkowa  wspólna  jest  ze  wsią  Próchnowo.  Komisja 
proponuje pozostawienie nazwy miejscowości Próchnowo Duże Osady jako Kolonia Wsi Próchnowo. 
Czyli już teraz nie osada, tylko jako Kolonia Wsi Próchnowo. Ale w treści uchwały mamy co do zmiany 
rodzaju miejscowości Próchnowo Osady Duże z osady na Kolonia Wsi Próchnowo.Czyli zmiana, że z  
osady na kolonię? Tak, tutaj zaproponowała komisja w tym piśmie, które pan też otrzymał. Myślę, że to 
wg tych definicji oni podporządkowali. Tutaj podali tylko, że jest to punkt orientacyjny. Myślę, że to ma 
z tym związek nie wiem.

- Jerzy Staniewski - Możemy jako, że tak powiem, rada odrzucić. I co wtedy się stanie?

- I. Wolniewicz - Znaczy na pewno nie przejdzie, myślę nie zdążą przejść, w styczniu 2023 te zmiany. 
Nie zdążą przejść do nowego wykazu. Przez kolejny rok nie będzie można nadawać numerów w tych 
wsiach. Jeżeli się ktoś wybuduje, a też mówię nie wiem czy ta definicja osady i kolonii, nie jest tak jak 
oni tutaj podali. Nie pamiętam dokładnie, jak brzmi nazwa musiałbym odszukać w rozporządzeniu. To 
nie wojewoda chce zmienić, tylko ministerstwo.

- Jerzy Staniewski - no w sumie myśmy wystąpili do ministerstwa, żeby uporządkować te sprawy.Teraz 
pytanie co wtedy?A dlaczego nie można nadawać numerów?

- I. Wolniewicz - Bo tak zmienili rozporządzenie, że wszystkie te części wsi...no bo tak rzecz biorąc,

Adolfowo nie jest częścią wsi Studźce, chce tylko jest wieś, jest to wieś.

- Jerzy Staniewski - Ale tą uchwałą 341 zwróciliśmy się do ministerstwa, aby to zmienić. Ale tutaj treści 
uchwały mamy tylko dotyczące Próchnowa.

- I. Wolniewicz - Ponieważ tam to pozytywnie jest zatwierdzone, tam wszystkie pozostałe. A te dwa tylko 
proszę o podjęcie stanowiska, czy zmieniamy. Ja podejrzewam, że gdy to wyśle, bo to idzie przez po 
przez wojewodę, to oni to cofną tak czy siak z powrotem. Ale oczywiście do państwa należy decyzja.

- Zastępca Burmistrza- Ale jak to jest? Buduje się na Witkowicach na przykład i występuje o nadanie 
numeru porządkowego. To co będzie odpisane? Że nie mogę dostać numeru porządkowego?

- I. Wolniewicz - Będzie na pewno jakieś odmowne pismo. Nie wiem, nie miałam takiego przypadku.

- Zastępca Burmistrza- Ale zwracam się o nadanie numeru porządkowego. Wybudowałem się, mam 
pozwolenie na budowę, tak? I Urząd Stanu Cywilnego, nie wiem dał mi nr 5, 10, 20... no jakiś tam. To 
znaczy, nie nada nawet numeru, ponieważ program już odrzuca nadawanie numerów. To weszło w maju 
czy w marcu. Nie będę miał adresu? Nie, będzie można. Jak nie będę miał adresu? To jest niemożliwe. 
Numerem działki (trzeba) się posługiwać. Pytam jak to technicznie wygląda? Co ja dostaję wtedy? 
Odmowę?

- I. Wolniewicz - Na pewno wyglądałoby to w formie odmowy jakiejś, na podstawie rozporządzenia. 
Jeszcze nie miałam takiego przypadku.

- Zastępca Burmistrza- Jak piszę swój adres, to piszę na poczcie: Łukasz Malczewski, działka numer? 

- Jerzy Staniewski - Jeżeli byśmy odrzucili tą uchwałę, że tak powiem, znaczy nie, żeby ją dzisiaj 



wycofać z programu i przedyskutować na komisji, spokojnie. I we wrześniu podejść do tego. Czy to 
będzie za późno? Czy to musi być dziś? 

- I. Wolniewicz -To na pewno będzie za późno. Pół roku czekałam za odpowiedzią. Od grudnia do 
czerwca. Także to przejdzie po prostu na kolejny 2024 rok. Bo tylko w styczniu. Rozporządzenie z 
wykazem jest tylko raz w roku opublikowane... sporządzane.

- Jerzy Staniewski - W Witkowicach się chyba nic nie buduje. Na Osadach chyba też nie.

- Burmistrz - A co by było, jak byśmy przyjęli, żeby nie blokować pozostałych? I wnieśli nową uchwałę o 
zmianę tego tam na stare, nie wiem? Wnosilibyśmy o zmianę na pozostawienie w osadach, żeby nie 
blokować tamtych.

-  I.  Wolniewicz  -  Tak  rozumiem.  Właściwie  teraz  to  jeszcze  raz  doczytam.  Jeżeli  pozytywnie 
zaopiniowali  te  zmiany,  to  znajdą  się  one  w  projekcie  rozporządzenia  z  1  stycznia  2023.  Czyli  te 
pozytywne wejdą,  to  te  2,  które  są  do  akceptacji,  myślę,  że  po prostu trzeba  jeszcze raz,  można je  
przedyskutować jeszcze raz.

- Burmistrz - Gdybyśmy tak, mi się wydaje, zrobili, że przyjmujemy dzisiaj uchwałę, nie blokujemy tych, 
z którymi się zgadzamy, i my i oni, a na następnej sesji, powiedzmy, wywołujemy uchwałę o zmianę tego 
zmienionego na powrót do starego. Okres trwania byłby taki sam, a już część by było załatwione.

- Jerzy Staniewski - Nie panie burmistrzu, tutaj przed chwilą pani mówiła, że odrzucając tę uchwałę,nie 
blokujemy pozostałej.

- I. Wolniewicz - Znaczy stanowisko byłoby negatywne. Musiałby zrobić uchwałę w sprawie podjęcia 
negatywnego stanowiska. To wysyłam do ministerstwa. Oni pozytywne, tak jak napisali, wniosą 1 
stycznia, a te negatywne, zostaną bez zmian. Po prostu stanowisko negatywne rada wtedy wygłasza.

- Andrzej Zmudziński - Czy mieszkańcy tej osady, jak się teraz ma nazywać kolonii, wiedzą, że to się 
będzie nazywać kolonia?

-  I. Wolniewicz - Nie, ponieważ nie ma mieszkańców w tej miejscowości. Wszyscy w adresach mają 
Próchnowo.To jest nieużywana nazwa. W żadnych dokumentach, w żadnych programach. Nikt nie musi 
nic zmieniać. To jest potoczna nazwa.

-  Jerzy  Staniewski  -  Gdzieś  tam na  mapach,  w takich  różnych będzie  to.  Bo tam pisze  Próchnowo 
Osady,na takich różny będzie tylko o tam pisze Próchnowo Osady,a będzie pisało Próchnowo Kolonia. 
Panie Andrzeju, tu jak pani idzie, jest tablica Próchnowo. I tam nie ma nic więcej. I tak to pozostanie.  
Tylko chodzi o potoczną nazwę. 

- Maria Miler - Właśnie na jeszcze do tych Witkowice. Bo Witkowice będą częścią, to znaczy, widnieją 
jako  część  wsi  Zbyszewice  i  one  teraz  będą  Witkowice  osada?Znaczy  chodzi  o  to,  żeby  było  też 
Witkowice  Wieś.  To  jest  do  przedyskutowania.  Akceptuje  się  propozycję  co  do  zmiany  rodzaju 
miejscowości Witkowice,  dotychczas widniejącej  jako część wsi  Zbyszewice na rodzaj  miejscowości 
osada, czyli Witkowice-osada?

- I. Wolniewicz -Tak, tak by to miało być, gdyby rada przyjęła projekt.

- Maria Miler - Ale właśnie czegoś wynika ta kolonia, a jeżeli jest zaakceptowane Witkowice jako osada, 
a Próchnowo jako kolonia, to my byśmy musieli po prostu mieć informację, czym jest kolonia, a czym 
jest osada.

- Jerzy Staniewski - Czy ja dobrze rozumiem, bez względu, jak my się zachowamy z tą uchwałą,

to tamte miejscowości będą pozytywnie zaakceptowane, nie? Gdybyśmy dzisiaj ją zdjęli

i, że tak powiem, na spokojnie przedyskutowali na komisji, to i tak, że tak powiem...

- I. Wolniewicz - Tamte wchodzą. Tylko te 2 czekają na rozpatrzenie.

- Jerzy Staniewski -Tak. Ja bym proponował to zdjąć, przedyskutować na komisji. Pani by miała te osady 



i tak dalej wyjaśnione. I wtedy byśmy świadomie podjęli decyzję. Ale to już wtedy idzie negatywna 
odpowiedź do ministerstwa,ale jeżeli byśmy przedyskutowali... i tak ten rok o tym rok wstrzymujemy 
tak?No w tej chwili praktycznie dla tych 2 miejscowości, bo to już nie zdąży wejść rozporządzenie, bo za 
późno będzie, tak pani mówiła. A pozostałe wchodzą. Czyli my dzisiaj albo odrzucimy, albo 
przedyskutujemy na komisji we wrześniu i zajmiemy stanowisko świadomie. Zgłaszam wniosek 
formalny o wycofanie uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zdjęcie z porządku obrad punkt D - uchwała w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego propozycji 
Komisji Nazw Miejscowośći i Obiketów Fizjograficznych dotyczących nazw miejscowości Witkowice i 
Próchnowo - Duże Osady. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała zdjęta z porządku obrad. 

e) zmiany uchwały budżetowej na rok 2022
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział:
- Andrzej Zmudziński - Przecież stadion jest podlewany dobrze i ... z deszczówki nie. No, ale czy tam jest 
tyle tej deszczówki, z tego małego dachu? A czy to musiał akurat być wytypowany stadion sportowy?

- Burmistrz -Nie musiał, ale żeby było zastosowane podlewanie takie automatyczne itd. tylko tam. Żeby 
było najbardziej efektywne, bo to boisko ma ponad 100 m długości i 50 szerokości. No to żeby to dobrze 
nawadniać to będzie automatyczny system podlewania. Człowiek odpada, człowiek, który obsługuje jest 
coraz starszy. Te węże tam przeciąga itd. Nie jest to systematycznie, nie jest to równomiernie, bo się nie 
da. Tak dzisiaj wiele stadionów właśnie m.in.w Łobżenica korzysta z tego programu i robi właśnie, zbiera 
wodę deszczową. Oszczędzamy wodę. Będą zbiorniki wybudowane,będą zbierały i dopiero tego 
zbiornika będzie polewane. Jak nie będzie wody, będziemy tradycyjnie podlewać, ale chcemy 
wykorzystać wodę deszczową. Tym bardziej, że 80% mamy dofinansowania. My dokładamy 24 000 tys. 
zł, a 96 000 zł otrzymujemy.

- Andrzej Zmudziński - -Ja przykładowo widzę dużo większy obiekt gminny, gdzie by było kilkakrotnie 
wody więcej i też woda by mogła być wykorzysta. Nasza szkoła, woda jest odprowadzana wszystko 
gdzieś.

- Burmistrz- Ale co z tą wodą tam zrobić? Gdzie będziesz podlewał, gdzie ją przetransportujesz?

Na Rynek czy gdzie? Nie ma. Orlik jest sztuczny. Nie ma szkolnego boiska. Jak będzie stadion po drugiej 
stronie, tam będziemy wykorzystać do stadionu, to jak najbardziej.

- Jerzy Staniewski - Ale też przede wszystkim chodzi o automatyczne podlewanie tego boiska.

Tak jak często-gęsto możemy zobaczyć w telewizji, jak boiska w przerwie meczu są podlewane, 
zraszacze automatyczne. O coś takiego chodzi, o zamontowanie.

Dopłatę do boisk wiejskich, co to ma być?

- Zastępca Burmistrza - Kabel w Lipinach to są te wydatki, tam jest dużo wydatków spółek,które były 



ponoszone w w sytuacji,  gdy powstały jakieś roboty, które szybko musiały być wykonane. Tam była 
część  kabla,  która  została  jeszcze  od  tego  boiska  lekkoatletycznego,  który  był  przygotowany  pod 
instalację elektryczną, która w razie czego jak będzie uruchomiony od przyszłego roku fundusz sołecki, 
nie wiem czy tak Lipiny zechcą, ale w razie czego będą mogli sobie spokojnie zabezpieczyć środki na 
lampy i  to boisko będzie mogło być oświetlone.  Cała instalacja  jest  generalnie położona. To jest  na 
pewno kwota, która była wydatkowana przez spółkę,bo to się spółka gmina rozlicza, znaczy powinna się 
rozliczyć. Część to są te rekompensaty za fundusze sołeckie, bo jakieś festyny się odbywają, jakieś rzeczy 
są realizowane w mniejszej skali.  Ktoś te koszty musi ponosić. Spółka musi to na gminę ostatecznie 
przerzucić, nie może tego mieć tego w kosztach.

- Jerzy Staniewski - To mamy 40 000, ale tutaj zwiększenie wydatków bieżących

- Zastępca Burmistrza - To mamy 40 000, ale tutaj zwiększenie wydatków bieżących na boiska wiejskie. -
Nie wiem, czy nie chodzi o boisko w Adolfowie, o granulat. Nie wiem, na jakim to jest paragrafie?
Kultura fizyczna.  -Nie, na jakim paragrafy. Czyli na materiałach, czyli to prawdopodobnie jest zakup 
granulatu, jak mi się wydaje. On jest uzupełniany w tym Adolfowie. W Margoninie zresztą również.-
Mówimy o kwocie 5000. Tam o (ulicy) Targowej, to wiem, że to jest. To jest ta kwota 5000, ta większa 
kwota o chodzi o całoroczne utrzymanie boiska na Targowej. Od podlewania po walcowanie, wszystkie 
rzeczy.

-Burmistrz - Proszę Państwa, każdą inwestycję, którą budujemy: boiska, świetlice. Trzeba się liczyć, że w 
roku następnym zwiększą się koszty jego utrzymania. Konserwacji. Pani skarbnik zawsze wyzywa, że 
budujemy  kolejne  już.  Bo  to  trzeba  znaleźć  środki.  Z  punktu  widzenia  księgowego  to  są  wydane 
pieniądze, ale żeby ten budynek służył obywatelom, to trzeba go ogrzać,  trzeba prąd zapłacić, trzeba jak 
jest kanalizacja, to zapłacić,  jak nie to jakieś szambo. Boiska które są też trzeba konserwować. Taki Orlik 
w Margoninie, czy w Adolfowie, on wymaga konserwacji całej. Proszę zobaczyć nasz Orlik przy szkole, 
a proszę zobaczyć Orlik w Chodzieży dla przykładu przy stadionie. Nasz jest chyba tak samo długi, a  
popatrzmy na stan użytkowania to jest na pewno nasz w lepszym stanie, ale my kilka tysięcy złotych 
rocznie dajemy na jego konserwację. Tak samo boisko Targowa, to jest nawożenie, potrzeba koszenia, też 
zraszacze itd. Ktoś się zajmował, zajmował się nie tak. Firma zewnętrzna się zajmowała, też nie byliśmy 
zadowoleni. Teraz przekazaliśmy to Leśnikowi,żeby Leśnik dbał jako o swoje boisko. Pokazuje, że o 
swoje boisko dba dobrze przy stadionie. Mamy płacić obcemu, to płaćmy swojemu. Niestety to wszystko 
dzisiaj kosztuje, a będzie kosztowało jeszcze więcej.

- Jerzy Staniewski -  Z tego, co pamiętam to Adolfowo miało granulat kupować z funduszu sołeckiego, to 
był  warunek  powstania  boiska  w  Adolfowie,  z  tego  co  pamiętam.   -Ale  nie  ma  funduszu,  to  było 
zaznaczone.  Jak  wróci  fundusz  sołecki  to  gwarantuję,  że  na  pewno będą zabezpieczone pieniążki  w 
funduszu. Kolejne moje pytanie: audyt w jakim budynku?

- Zastępca Burmistrza - To też będą środki, które były ponoszone przez spółkę na złożenie projektów do 
WRPO na salę w Zbyszewicach i przedszkole oddział Radwanki.   -To jest z Polskiego Ładu? To jest w 2 
programach: w jednym jest z Polskiego Ładu. Przedszkola w Radwankach nie ma w Polskim Ładzie. W 
Polskim Ładzie chyba jest tylko, ale głowy nie dam, nie pamiętam. Na pewno są Zbyszewice, wydaje mi 
się, że przedszkola w Radwankach, nie ma tego oddziału w Polskim Ładzie. Chociaż sobie sprawdzę. Ale 
jak były składane, to było wcześniej do WRPO, zanim Polski Ład, jakby uzyskał rekomendację, to trzeba 
było niestety w tych marszałka programach, tam trzeba właśnie audyty, dalej badania.Czyli jest jeden i 
drugi, ale to były projekty zgłaszane wcześniej do WRPO. Fakt faktem, że Ład trzeba będzie realizować. 
Bo nie da się po prostu wyciągnąć czegoś Ładu, a zrealizować resztę. To jest ten minus, przy czym te 
audyty pozostaną, tam rzeczywiście jakaś kwota była tylko, że to było dużo wcześniej niż był Ład. Chcąc 
sobie zapewnić większą skuteczność,  samo pisanie takiego projektu,  to  też jakaś  firma z Wrocławia 
pisała, to też pewnie kilkanaście tysięcy to kosztowało. Te WRPOwskie wnioski, tego w urzędach się nie 
pisze,  to  robią  firmy  zewnętrzne.  Często  tutaj  generalnie  przychodzą.Ta  akurat  jest  całkiem,  chyba 
Progres, głowy nie dam, ale chyba taka była nazwa. Coś jeszcze omówić z tego? 

W Lipinach.Pokrótce omówię. Chodzi o przepust, to zostało zapisane Lipiny, ale to jest droga
wewnętrzna, W-ileś.Nie to nie jest. Ten już był oceniony. On nie jest w stanie, który wymusza
jego wyłączenie z użytkowania i pilną naprawę. On oczywiście będzie naprawiany, ale on nie 
jest aż w tak tragicznym stanie jak on wygląda. Chodzi o przepust, który jest na jednej 
z dróg wewnętrznych gminnych. To jest w Lipinach, pan Sałata ma tam mniej nie 



więcej pole, to jest gdzieś w tamtych rejonach. Ten przepust został przez jeden z kombajnów zarwany.  
Jednego człowiek z Margonina, który tam przejeżdżał. Znaczy prawdopodobnie przez niego, bo na to 
wszystkie tropy wskazują. To jest na drodze gminnej, ale wewnętrznej
gminnej drodze. Ona nie jest drogą utwardzoną. Na pewno nie. To nie jest droga utwardzona. 
No ale w tej sekcji A opinia, tego dr. Gajzlera wskazuje, że on wymaga natychmiastowego 
wyłączenia z użytkowania, żeby po prostu się nie zarwał. Tam jeżdżą maszyny rolnicze, ciągniki itd. 
więc w tej części A trzeba go zrobić. Niestety mówię, bo on jest w ewidencji ujęty, 
czyli no siłą rzeczy operat i pozwolenia tam niestety będą musiały być. Nie da się po prostu tej rury, ot  
tak po prostu, odkopać i włożyć. Gdyby nie był w ewidencji można by było tak zrobić. Ten niestety w tej  
ewidencji jest. Kanalizacja Margońskiej Wsi to jest drugi etap, bo tam jest 700.  -Jest zrobione już, nie? -
Nie. Robiony jest etap 765 m Margońska Wieś-Kowalewo, na wysokości mniej więcej Bromargo, idąc w 
kierunku Kowalewa. Natomiast tam będzie brakowało, tam są nadal mieszkańcy plus jeszcze ci, 
co się budują, to mniej więcej jakieś 300 m. To tuż za jednym razem to zostanie wykonane, więc to jest  
drugi etap, poza poza Ładem. Bez Ladu było 764 m i gmina też powiatowi... Proponuję taką tablicę żeby 
postawić  przy  drodze,  że  to  zostało  wyremontowane  ze  środków  gminy  Margonin  przy  drodze 
powiatowej, potem tak fajnie generalnie będzie wyglądać. -Za środki gminy będzie powiatowa droga 
wyremontowana?W gruncie rzeczy tak. Trochę inna sytuacja w Zbyszewicach. Tam na tej drodze, która 
kiedyś tutaj była poruszana, bo tam wspólnie z powiatem z kolei… Teraz oni złożą wniosek do..We 
wniosku zostało to nazwane Zbyszewice.
Tak, to zostało nazwane drogą w Zbyszewicach i to nie ma żadnego znaczenia,kto jest nam na mapie.  
Taką to ma nazwę i to że to jest obręb Próchnowo okej,ale tam się posiłkują, to jest droga 
powiatowa i taką to będzie miało nazwę. No to będzie do funduszu dróg zgłaszane przez powiat.
Powiat pewnie dostanie na to pieniądze. Więc, jakby my tutaj wspomagamy tą drogę i i też
pewnie będzie trzeba jakąś tablicę tam postawić, tak ku świadomości. Dachu się nie da zrobić na ośrodku 
kultury, no bo ile ktoś wygrał dobrą ceną,to się z tego wycofał. 
Nie dlatego, że wszystko podrożało,po prostu da się zarobić więcej, to czemu nie?
Taka jest dzisiaj mentalność i skoro dało się 240, a czemu nie dać 400 tak?Jak znajdzie jelenia to zapłaci 
400. To mniej więcej tak funkcjonuje w tej chwili. Z "deszczówką" jest podobnie. 
To że my dostaliśmy, ale ceny są niestety bardzo wysokie na tą "deszczówkę", na tych przetargach. Więc 
czy to dojdzie ostatecznie do skutku tego nikt nie wie. My zmniejszamy zakres, oni zwiększają cenę.
Jerzy Staniewski -Właśnie chciałem się spytać, czy przetarg rozstrzygnięty na deszczówkę?
- Zastępca Burmistrza - Nie jest rozstrzygnięty. Jest kolejny generalnie. Bo zakres był zmniejszony, tam 
nie potrzeba rurociągu jednak budować, bo on de facto jest. Więc tak sobie tam Leśnik uznał, że taki 
(zakresie). No ale jeszcze podwyższyli teraz (cenę). To jest jak z hydrofornią, słuchajcie Państwo. Na 
hydrofornię mamy ten sam. Ostatecznie pewnie spółki gminne wystartują w tym najbliższym przetargu. I 
to się po prostu zrobić za te pieniądze. No też nie dajmy się słuchajcie. Można zapłacić 1 000 000 więcej, 
ale  jeżeli  ktoś opowiada,  że "w sumie,  wie pan, ja  mogę zejść te  1,5 miliona zł  więcej".To o czym 
mówimy? O jakich marżach w ogóle dzisiaj mówimy? Ja przestałem wierzyć w tą inflację budowlaną na 
takim poziomie. Po prostu widać, że ludzie chcą zarobić jakieś kosmiczne w ogóle pieniądze. Oderwane 
to jest od rzeczywistości. Ktoś daje 3,5 mln zł więcej i mówi " wie pan, co… Faktycznie może 1 200 000 
to zejdziemy".Jeżeli ktoś schodzi 1 200 000, to co dokłada do tego? Podejrzewam, że ten 1 000 000 zł to  
jeszcze drugi mu zostaje. Drugi mu zostaje, albo jeszcze 1,5 mln zł mu zostaje, tak naprawdę. I to niestety 
tak to dzisiaj wygląda. Ja nie twierdzę, że nie ma inflacji. Ona jest, ale ileś rzeczy jest po prostunabitych  
po prostu. Nie ma marż 10, 20%, 30% tylko 300, 400, 500%.Jak się da, to się da. Na to trzeba niestety 
uważać,więc czasami trzeba się umieć wycofać w odpowiednim momencie, żeby też nie przeszarżować. 
Więc tak jest akurat z dachem. Skoro firma z okolicy się zgłosiła, potem powiedziała "w sumie
to ja wystartuję drugi raz". Bo ktoś widział, że wygrał. A skoro można dać więcej, no to czemu nie dać?
To mniej więcej na tej zasadzie. Więc lepiej tam kupić wyposażenie kolejne,nie dokładać do tego, bo to 
są unijne środki. Można dołożyć z gminnych, ale można dołożyć 50 000, 100 000 zł, ale 300 000 zł? Do 
dachu?Trzeba mieć jakieś granice rozsądku  w tym wszystkim. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski

Uchwała Nr XLIII/419/2022 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026
D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2022 - 2026. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Uchwała Nr XLIII/420/2022 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu

5. Zakończenie sesji.

-  Jerzy Staniewski  -  W związku z wyczerpaniem programu dzisiejszej  sesji  i  przed zamknięciem ja, 
proszę państwa, chciałbym przeprosić wszystkie osoby, co mówiłem, że nie mam zaproszenia. Nie wiem, 
jak to się stało. Wpadło do moich dokumentów medycznych i dopiero przy wizycie u lekarza na kontroli 
znalazłem. Nie wiem jak to się stało. Przepraszam, że twierdziłem, że nie mam.

Przewodniczący Rady poinformował,  że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XLIII Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 12 sierpnia  2022 r. o godz. 11:29

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


